
Zápis 
 z veřejného jednání dne 13.1.2014 ohledně průjezdu nákladních vozidel při sanaci skládky 

v Dobřichově 

Jednání se zúčastnili 

Zastupitelé Občané  Hosté  

Harapes Veselý Firma Sita 

Ferešová Vanďurka Maňák  

Bezděčný Pikner Petr Jati 

Sedláková Křivková Komderep 

Březina Kazda Ervín Šíma 

Jícha Šimpach  

 Červinková   

 Jamborová  

 Černý   

 Boháčová  

 Levíček  

 Krulišová  

 

Občané dotčené části obce (ulice k cihelně) byli seznámeni se záměrem průjezdu nákladních 

vozidel při odvozu odpadu ze sanované skládky jejich ulicí a byly domluveny podmínky, za 

jakých bude umožněn. Firma Sita po dohodě zpevní kritická místa v ulici, zajistí, aby vozidla 

jezdila pouze v pracovních dnech od 7.00-17.00 hod. Vozidla v daném úseku projedou 

rychlostí max. 5-10 km/hod. Před realizací budou udělány pasporty všech přilehlých domů, 

aby se předešlo případným sporům, že při realizaci došlo k poškození domů tzn., že budou 

nafoceny jak zvenčí, tak zevnitř a na vybraný dům bude připevněno měřidlo vybrací. Po 

ukončení odvozu bude silnice uvedena do původního stavu. 


